
Limousine Services
豪華轎車接送服務

From hotel to 
由酒店出發到

Price
收費

Terms & Conditions applied, please contact concierge for enquiry
受條款及細則約束，詳情請與禮賓部查詢



Limousine Services
豪華轎車接送服務

Terms and Conditions:

• Reservations must be made 2 days in advance.
• The Service is subject to Concierge driver and limousine availability.
• Maximum capacity for 6 passengers without luggage.
• Number of passengers may be adjusted according to the luggage 

size and quantities.  
• Cancellations require at least 24 hours prior notice. 

Otherwise, 50% service fee will be charged.
• No refund for same day cancellation or no show.
• In case of typhoon signal no.8 and up or black rainstorm is hoisted, 

Silka Tsuen Wan, Hong Kong reserves the right to terminate the 
scheduled service without notification. 

• Silka Tsuen Wan, Hong Kong will not responsible for the delay or 
postpone of arrival time in case of any uncertain traffic condition, 
safety of the road condition and/or inclement weather.

• In case of any disputes, Silka Tsuen Wan, Hong Kong reserves the 
right of final decision.

• Please do not hesitate to contact concierge representative in case 
of the destination is not on the list for further discussion.   

使用條款及細則︰

• 接送服務必須提前 2 天預訂
• 接送服務視乎禮賓部司機和豪華轎車的供應情況而定
• 豪華轎車最多可接載 6 名乘客（不包括行李）
• 接載乘客人數會根據隨行行李的尺寸和數量而有所調整
• 取消預約需至少提前 24 小時通知，否則將收取50%的服務費。
• 當日取消或缺席使用服務將不予退款。
• 如懸掛八號或以上颱風訊號或黑色暴雨，香港荃灣絲麗酒店保留終

止接送服務的權利，恕不另行通知。
• 若因交通狀況、路況安全及/或惡劣天氣而導致抵達時間延誤或順

延，香港荃灣絲麗酒店概不負責。
• 如有任何爭議，香港荃灣絲麗酒店保留最終決定權。
• 如果目的地不在清單中，請隨時聯絡禮賓部作進一步商討。


